

## **Connor McKiggan**

Named an 'Inclusion warrior' by the Saskatoon Star Phoenix while pursuing a double degree in Sustainability and International Development, Connor is a leader in breaking down gender binaries through their community work.

For the past six years, Connor has worked as a part of the local queer community, working with 2SLGBTQI+ entrepreneurs and businesses who want to build safer spaces through his work on the Rainbow Registered program.

Connor is passionate about community work, education, and art. Outside of work, Connor loves to spend time with his loving partner, their two Rhodesian Ridgebacks, and many houseplants. Connor is excited to translate his experience into concrete policies, education, and support for workplaces that are ready to move towards a more inclusive Canadian economy.

Pronouns: he/they / Pronoms: lui/lel

Business Development Manager, Rainbow Registered Program / Gestionnaire, Développement des affaires (Tourisme et programmes d'accréditation)

**Canada's 2SLGBTQI+ Chamber of Commerce**

---

## **Connor McKiggan**

Nommé « as de l'inclusion » par le journal Star Phoenix de Saskatoon alors qu'il travaillait à obtenir un double diplôme en durabilité et en développement international, Connor mène la lutte contre le binarisme de genre par l'intermédiaire d'un travail communautaire.

Au cours des six dernières années, Connor a travaillé au sein de la communauté queer locale et a notamment participé au programme d'accréditation Arc-en-ciel officiel qui aide les personnes 2ELGBTQI+ qui détiennent et exploitent des entreprises désireuses de créer des espaces plus sûrs.

Le travail communautaire, l'éducation et l'art passionnent Connor. En dehors du travail, Connor aime passer du temps au côté de son partenaire amoureux et de leurs deux chiens de Rhodésie à crête dorsale au milieu des plantes de la maison. Connor adore l'idée de traduire ses expériences en politiques, enseignements et soutiens concrets pour les milieux de travail prêt à progresser vers une économie canadienne plus inclusive.

Pronouns: he/they / Pronoms: lui/lel

Business Development Manager, Rainbow Registered Program / Gestionnaire, Développement des affaires (Tourisme et programme d'accréditation Arc-en-ciel officiel)

**Chambre de commerce 2ELGBTQI+ du Canada**